
ZAPISNIK SA SJEDNICE
KINOKLUBA ZAGKEB upravnog odbora 
održano;:, dne 16. I. >1. u 19 h

prisutni* KaČić Milivoj
Požgaj arh. Zvonimir
Briski Braco
Paspa dr. Ivo 
Kadranka Oldrih 
Sudović Zlatko

Ivo
Mlikoti. Milivoj 
GloboČnik Tinko

Dnevni red*
1•Brostorije i lahoratorij
2. Administracija
3. Inventar
4. Program za mjesec veljača

Pb pitanju prostorija članovi upravnog odbora nakon kratke diskusije 
odlučili su da se taj problem raspravi na pivom slijedećem sastanku 
upravnog odbora do kojeg će biti poznati svi momenti s obzirom na 
dobivanje .podrum i mogućngotl njegovog urodienJa« Drug Sudović je 
postavio pitanje novčanih sredstava sa trenutnispočetak uredjenja. 
Drug Briski smatra da će t' biti rješeno vrlo brzo ali da se ne može 
o tome sada don joti nikakvih odluka dok se ne Će točno znati kako 
stoji stanje sa ssMm prostoriju;^. fine je pitanje prostorija odgo- 
djeco ss slijedeća sjednicu.

Uredjenje laboratorija isto tako je vezano za uredjenje prostorija 
oa se na sjednici nije moglo donjeti njegovo potpuno rjelenje. Odlu
čeno je da as bazeni, koji su gotovi ne preuzmu tako dugo dok neće 
biti poznato gdje će biti sajeMeni. itanja uspostavljanja. servisa 
za razvijanje amaterskih filmova, fakturiranje i pitanje poreza tako- 
đjer je ostavljeno za diskusiju kad bude poznato rjelenje prostorija.

A I JA* Na prijedlog predsjednika Kučić Milivoja odlučeno
je da se počalje jedno cirkulamo pismo svim Članovima kluba i da ih 
se upozna s novim upravnim odborom i novim sistemom rada. Budući da 
treba ovdje dodati i program za mjesec veljaču i neke druge obavjeati 
to će pismo imati oblik kldbekog biltena.

Na prijedlog drug Sudovića odlučeno Je takodjer da će pristup u 
prostorije imati pravo sama oni članovi koji su uplatili članarina 
za dotični mjesec Sto će svatko moći dokazati dežurnom na ulazu 
predočenjem mjesečne karte. Blagajna, kako je odlučeno im m raz
dvojiti na posebnu knjižica financijska sreastva dobivena od prodaje 
filmova, koju će voditi Kučić Milivoj, a na staru klubsku knjižicu 
Gradske Štedionice vodit će se samo blagajničko poslovanje kluba t.j. 
uplata Članarine i ostala sredstva otečena direktno aa klub.

IO^TAKi Inventar je potrebno u Sto kraćem roku sakupiti u prosto
rije Kotarskog odbora i tu izvršiti potpuni pregled od strane komisijo 
sastavljene od Članova upravnog odbora te da se uvidi stanje u kojem 
se inventar nalazi. Za komlotiranje inventara predloženo Je da će 
Kotarski odbor zatražiti onaj dio inventara poauzeća Zora .film kojeg 
to v«. .... oi - invent ar dao na upotrebu klubu.
Isto zatražit se se od Kotarskog pojačalo koje bi Me adaptiralo za 
projektor na Široku vrpcu.

PEOGEAM ZA VELJAČO* Svaki član upravnog odbora treba da organizira 
jednu klubsku večer u toku narednih dva mjeseca a za daljni rad 
te organizacije bi se proširile i na ostale članove kluba. Za mjesec
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Veljaču odlučeno je slijedeće:
2. II. "BAzgovor a filmkim novinarima ” organizator Suđoviđ 
9. II. "letrospektiva Kučić Mlivoja* organizatorr Kučić

. 16. II. »Program f-U'‘oforganizator tUikotin 
25. II. »Magnatoton i što on pruža amaterima /iaag. Pragemik 

i Paspa dr. Itatalailjan/ organizator Globočnik 
Diskusijo® oko program i kratki® zaključkos o najvažnijim točkama 
na ovoj sjednici ©a®tanak je završen u 22 h.


